
Styremøte på Øverbøen     onsdag 3.11.2021 

 

Hele styret på plass 

 

1. Gjennomgang av jakten så langt. Bra avskyting. Bukk 12, Spissbukk 18, Kolle 11, Kvige 12, Kalv 

13. Håper på at det felles mer kviger senere i jakten. Totalt 66 dyr så langt. 

Det er registrert to dyr som er skadeskutt uten at det er meldt ettersøk. Ett dyr på Krokset ble ved 

hjelp av ettersøk funnet og avlivet. Et dyr på Holmem ble funnet av turgåere.  Positivt at det er meldt 

om mange ettersøk. Det viser at jegerne er flinke til å melde fra når skuddet ikke går som det skal. 

Jaktmøte i Flerbrukshuset på Åfarnes torsdag 14.11. kl. 1930. Alternativt Holm hvis ikke det er ledig 

på Åfarnes. Anders sender ut innkalling til feltledere. 

Enkel servering. Kjeks og kaffe. 

Saker til drøfting: 

-frislepp av ekstradyr fra og med 15.11. uansett om feltet er ferdig med sin kvote. 

-Vurdere maks antall ekstradyr per jeger. 

 

2. Vurdere kjøp av alubåt til neste sesong. Roy Inge sjekker. 

 

 

Jo-Andre 

 

 


